
Protokół Nr I/1/2024 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

z dnia: 20 maja 2024 roku 

 

 

Wspólne posiedzenie Komisji: 

- ds. Inwestycji, 

- Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, 

- Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, 

- Budżetu i Finansów, 

- Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

5. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2023 rok na terenie gminy Masłów 

6. Działalność jednostek ochotniczych straży pożarnych w 2023 roku 

7. Sprawy inne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński o godz. 15:15 

 

Ad. 2. Stwierdzenie Quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów potwierdził, że w  dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 

trzech radnych – 100% składu komisji, co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu.  

 

 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

- „za przyjęciem porządku obrad” – 3 głosy 

- „przeciw” – 0 – głosów, 

- „wstrzymujących się” – 0 głosów 

 

Ad. 4. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Radny Wojciech Haba zgłosił kandydaturę Piotra Zegadło na Przewodniczącego Komisji, innych 

kandydatów nie zgłoszono. Piotr Zegadło wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowanie za wyborem radnego Piotra Zegadło na Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego: 

Głosowanie: 



- za - 3 głosy, 

- przeciw - 0 głosów, 

- wstrzymujące się - 0 głosów 

 

Radny Piotr Zegadło zgłosił kandydaturę Wojciecha Haby na Wiceprzewodniczącego Komisji, 

innych kandydatów nie zgłoszono. Wojciech Haba wyraził zgodę na kandydowanie. 

Głosowanie za wyborem radnego Wojciecha Haby na Wiceprzewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego: 

Głosowanie: 

- za - 3 głosy, 

- przeciw - 0 głosów, 

- wstrzymujące się - 0 głosów 

 

Jednogłośnie wybrano Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku Publicznego ( zał. 2. Uchwała I/1/2024) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński pogratulował nowo wybranym 

Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Komisji. 

 

Ad. 5.Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2023 rok na terenie gminy 

Masłów 

 

 Pani Wicewójt wyjaśniła, że jeżeli jest taka potrzeba to odczyta przygotowany przez Komendę 

Miejską Policji w Kielcach dokument, gdyż przedstawicieli Policji nie będzie na posiedzeniu 

komisji, będą obecni na sesji i tam będą odpowiadać na ewentualne pytania dotyczące 

bezpieczeństwa. 

 Radni zapoznali się z dokumentem i nie zgłaszali chęci odczytywania dokumentu, odniosą się do 

jego zapisów na sesji. 

 

Ad.6. Działalność jednostek ochotniczych straży pożarnych w 2023 r. 

 

 Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Paweł Górniak omówił przygotowane przez 

siebie sprawozdanie z działalności ochotniczych straży pożarnych za 2023 rok. 

 Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zadał Komendantowi pytanie, czy 

zasoby osobowe w OSP są na wystarczającym poziomie, czy ilość strażaków ratowników się 

zmniejsza, czy zwiększa, czy nie będzie takiej sytuacji, że będzie sprzęt w OSP a nie będzie ludzi 

do jego obsługi. Czy przybywa członków Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych? 

 Komendant wyjaśnił, że zawsze istnieje takie zagrożenie, że nie będzie przybywać nowych 

członków OSP, którzy będą mogli brać udział w działaniach ratowniczych, na razie takiego 

zagrożenia nie ma, wyjaśnił, że aby brać udział w działaniach ratowniczych strażak ratownik musi 

spełniać kilka warunków takich jak: wiek, szkolenie pożarnicze oraz badania lekarskie – ważne 3 

lata. W okresie pandemii były ograniczenia w robieniu badań lekarskich strażakom, zatem 

ograniczało to możliwości kolejnym osobom do brania udziału  w działaniach ratowniczych. 

 Odnośnie Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych Paweł Górniak uważa, że w młodzieży trzeba 

zaszczepić zainteresowanie strażą już od najmłodszych lat, jeszcze w szkole podstawowej. 

W każdej jednostce OSP musi się znaleźć osoba, która weźmie na siebie odpowiedzialność 



za młodych ludzi, zaopiekuje się nimi, zainteresuje strażą, zachęci do bycia strażakami. Jeśli takich 

osób zabraknie to może zabraknąć młodzieży w szeregach OSP. 

 Piotr Zegadło wyjaśnił, że Zarząd Gminny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Masłowie od kilkunastu lat organizuje dla młodzieży „Turniej 5 Strażnic”. Jest to turniej jakiego 

nie ma w Polsce, na pewno w województwie. W przygotowanie  turnieju zaangażowane 

są wszystkie jednostki z terenu gminy, każda jednostka przygotowuje inną konkurencję, a kończy 

go bieg patrolowy po terenie gminy. W najbliższą niedzielę będzie właśnie taki bieg patrolowy, 

radny zachęca do udziału w tym wydarzeniu. 

 Po zakończonym „Turnieju 5 Strażnic” w nagrodę za udział i zaangażowanie młodzieży Zarząd 

Gminny OSP stara się pozyskać środki na zorganizowanie dla młodych druhów wycieczki. 

 Radny Zegadło zauważył również, że dużą zmianą w ostatnich latach jest większa aktywność 

dziewcząt w szeregach MDP oraz OSP powstają drużyny dziewczęce i kobiece, biorą udział 

w zawodach pożarniczych, niejednokrotnie z sukcesami. 

 Przewodniczący Komisji zachęca również dorosłych do wstępowania w szeregi OSP i brania 

udziału w działaniach ratowniczych, można zyskać 200 zł dodatku do emerytury, po spełnieniu 

określonych warunków. 

 

W głosowaniu: 

3 - głosy - „za” 

0 - głosów -”przeciw”, 

0 – głosów -”wstrzymujących się” 

komisja pozytywnie  zaopiniowała „Sprawozdanie z działalności jednostek ochotniczych straży 

pożarnych w 2023 roku – Uchwała nr I/2/2024 

 

 

Ad. 7. Sprawy inne. 

 Przewodniczący Rady Gminy Masłów prosi, o ile to możliwe o przygotowanie materiałów 

dla radnych w formie edytowalnej, ułatwi to pracę radnym, otwieranie materiałów, 

czy wyszukiwanie potrzebnych informacji. 

 Paweł Górniak przekazał radnym informację, że w związku z ich wyborem na radnych 

są zwolnieni z obowiązku służby wojskowej i w tej sprawie przygotowuje właśnie pismo do 

Wojskowego Centrum Rekrutacji. 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący zakończył obrady o godz. 15:50 

 

Protokolant:  

Anna Kwapisz  

       Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

                                                                          i  Porządku Publicznego 

                                                        Piotr Zegadło 


